
Jeg vil her fortælle om min oplevelese med e-cigaretter og hvad det har gjort for mig. 

Jeg har siden jeg var 18 år (1984) røget 15-20 cigaretter hver dag, og har prøvet mange gange at 

stoppe uden held, så begyndte der at komme præperratter som nikotin tyggegummi, plastre osv., alt 

blev prøvet men for mig virkede det ikke jeg havde stadig trangen til at ryge. 

for ca. 3 år siden fik jeg kendskab til e-cigaretten og tænkte det skulle da prøves men var 

selvfølgelig skeptisk om det nu virkede for det havde det andet jo ikke. 

Men jeg købte et såkaldt startsæt og noget væske, det har siden hjulpet mig og jeg har ikke røget en 

cigaret siden oktober 2012 

Mit helbred er blevet langt bedre, jeg har ikke længere hoste om morgenen, min kondi er blevet 

langt bedre, maden smager af noget igen. 

Så med min historie må jeg til slut sige at jeg forstår simpelthen ikke hvorfor regeringen vil lave 

disse indgreb for et MEGET sundere alternativ til alle de produkter på markedet som ikke virker, 

men er helt lovligt 

Eller har tobaks industrien så meget magt at de kan "betale" sig til et forbud mod e-cigaretter, det er 

squ grotesk i et land som Danmark at koroption bliver brugt til fordel for folks helbred/sundhed  
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